
Reunió Fòrum ciutadà AL21  

Elaboració nou Pla d’Acció – Àrea Educació i formació 

Dia 23 d’abril de 2014. Sala de Plens de sa Fàbrica a les 19.30h 

Regidors: 

Vicenç Vidal, àrees de Participació Ciutadana i cooperació, d’ Administració 

Municipal, d’Hisenda i Pressuposts. 

Maria Ramon, àrees de Cultura i Festes Populars, d’Educació i Joventut. 

Albert Salido, àrees de Medi ambient i d’Esports. 

Tècnics municipals: 

Suyapa Ginard, educadora de Medi obert. 

Pilar Tous, coordinadora Agenda Local 21. 

Ciutadans: 25 

El regidor de Participació ciutadana, Vicenç Vidal, dona la benvinguda i 

les gràcies als assistents, explica breument el context de l’Agenda Local 

21 i l’objectiu de la convocatòria.  

Apunta la particularitat de convocar els joves de forma homogènia per 

parlar i debatre tots els temes que els afecten, independentment que els 

altres fòrum es convoquin per temàtiques. 

Acte seguit, passa la paraula a Suyapa Ginard i tots els regidors es 

retiren de la sala. 

Es projecta la presentació (adjunta) explicant, en primer lloc, com 

s’organitzarà la tasca de fer el nou pla d’Acció el àmbits definits per les 

properes reunions i el calendari. 

Es fa un repàs a les propostes d’acció que sorgiren del Fòrum Jove de 

l’any 2008 per fer l’anterior Pla d’acció i l’estat d’aquests projectes.  

També s’enumeren els recursos municipals i no municipals, però d’àmbit 

local, dedicats als joves, que hi treballen i/o els afecten. 

Es planteja la proposta de feina en grups de detectar els punts forts i els 

punts febles del panorama local pel que fa als joves, i tractar 

concretament els següents temes: 



 Què  manca en el poble? 

 Salut, campanyes de informació, prevenció, etc. 

 Treball. 

 Esports, manca d’espais, oferta esportiva, etc. 

 Oci/ temps lliure. 

 Festes, activitats, tallers, excursions, bus “verbenero”.  

Posteriorment, debatre sobre les mancances i fortaleses i plantejar  

propostes i suggeriments d’accions a realitzar. 

Es recomana concreció i sobretot tenir en compte els àmbits i límits de 

competència municipal. 

Es formen cinc grups de treball, que després de 30 minuts de feina 

plantegen les següents conclusions: 

 

PUNTS FORTS 

 Muntanyes per fer esport 

 Bones festes 

 Piscina 

 Renovació casal 

 Pavelló 

 Bastant parking  

 Informació i serveis Casal de Joves 

 Reapertura Casa des Poble 

 Moltes activitats infantils a les festes 

 

PUNTS FEBLES 

 Falta local oci nocturn 

 Menors  de fora a la festa 

 Manca d’espai per esports de motor 



 Horaris limitats al pavelló per altres activitats 

 Horari limitat a l’escola i poc llum i baix manteniment 

 Massificació festes 

 Desaprofitament pista tennis 

 Manca de feina 

 Manca d’activitats per joves a les festes 

 Manca d’acompanyament laboral 

 La prevenció sobre drogues no arriba a tothom 

 La font de la plaça no funciona 

 Poca connexió de transport amb el Port des Canonge 

 Horaris pavelló escassos 

 Preus transport públic alts 

 

PROPOSTES D’ACCIÓ 

 Bus fins al Passeig Marítim de Ciutat 

 Vetar l’entrada de botelles  de vidre a les festes 

 Habilitar espai per botellot  

 Limitar l’espai de la festa 

 Carrera de carretons 

 Triar els grups de les festes 

 Habilitar un espai per autocross  

 Fer concerts a la Casa des Poble 

 No fer difusió de les verbenes  

 Fer pista de pàdel 

  Curses nocturnes populars de muntanya 

  Borsa feina a empreses locals 

 Fer un concurs pel disseny camiseta de Sant Pere 



 No anunciar dj’s de les festes 

 Fer una consulta jove al Casal 

 Mini bus al Port durant  l’estiu 

 Ampliar usos i horaris del Pavelló i instal·lacions de les escoles 

 Ampliar els horaris del bus 

 Fer un local d’oci nocturn 

 Controlar menors i alcohol a les festes 

 Limitar l’aforament a les festes 

 Realitzar un acompanyament en la recerca de la feina. 

 

Durant la recollida de propostes s’articula un debat sobre diverses 

qüestions. Sobretot es parla de les festes, de com d’evitar l’efecte cridada 

a joves de fora del poble, la massificació i els conflictes. També es fa 

referència a les demandes d’altres col·lectius sobre el canvi de model de 

les festes (començar i acabar més prest i de característiques més 

familiars). 

S’explica que algunes de les propostes es plantejaran als Fòrums d’altres 

àmbits com el social i sanitari per temes de Festes, o el de Medi ambient 

per temes de mobilitat. 

Se’ls recorda la importància de la seva implicació i participació a la FASE 

II perquè puguin explicar les seves raons i perquè no decideixen altres 

per ells. 

A les 21.34h es tanca la reunió. 


